
REFERAT	  FRA	  	  MØTE	  I	  ELGÅSEN,	  AKSJØEN	  OG	  KUÅSEN	  VEL	  
LØRDAG	  14.09.13	  på	  Rustad	  Hotell	  
	  
1.	  Orientering	  fra	  Pihl	  v	  utmarksleder	  Anders	  Berg	  	  	  
	  	  	  	  	  og	  Storåsen	  Parkering	  v	  Trond	  Sverre	  Hagen	  
	  
2.	  Årsmøte	  i	  EAK	  velforening	  	  
	  
Det	  møtte	  godt	  over	  70	  personer	  og	  stemningen	  var	  god	  og	  konstruktiv.	  
	  
	  
Fra	  grunneier	  Pihl	  A/S	  
-‐	  Det	  er	  gjort	  innskjerpinger	  ved	  inngjerding	  av	  hyttetomter.	  Inngjerding	  av	  inngangsparti	  er	  ok.	  	  
	  	  Gamle	  gjerder	  får	  stå	  der	  de	  er	  /kan	  fornyes.	  
-‐	  Det	  drives	  hogst	  fra	  Pihl	  etter	  prinsippet	  «Utsikt,	  ikke	  innsikt».	  	  
-‐	  Det	  legges	  tilrettelegging	  av	  fiske,	  men	  det	  er	  et	  stort	  problem	  at	  vannene	  gror	  til.	  Noen	  steder	  vil	  	  
	  	  det	  bli	  nødvendig	  å	  ta	  i	  bruk	  store	  maskiner.	  

Fra	  spørsmålsrunden	  i	  salen:	  
-‐	  Dårlig	  opprydding	  etter	  nedhugging	  på	  Aksjøen	  	  skal	  rettes	  opp.	  
-‐	  Tørre	  trær	  langs	  veien	  og	  andre	  trær	  man	  ønsker	  fjernet,	  kan	  blinkes	  ut	  i	  samarbeid	  med	  Pihl.	  Ta	  	  
	  	  direkte	  kontakt.	  
-‐	  Det	  mangler	  dumpeplass	  for	  kvist.	  Hytteeierne	  oppfordres	  til	  å	  ta	  kontakt	  med	  Pihl/bomvokter	  for	  å	  	  
	  	  bli	  orientert	  om	  muligheter	  som	  foreligger	  i	  deres	  område.	  
	  
Fra	  bomvokter	  Trond	  Sverre	  Hagen,	  Storåsen	  
-‐	  Ny	  bom	  på	  Storåsen.	  	  
	  	  Det	  vil	  bli	  satt	  opp	  bom	  med	  automat.	  Denne	  vil	  stå	  litt	  lenger	  inn	  enn	  nåværende	  bom.	  Automaten	  	  
	  	  vil	  kun	  ta	  kort,	  ikke	  mynt	  eller	  sedler.	  
	  	  Pris	  avgjøres	  i	  høst.	  Slik	  det	  ser	  ut	  nå,	  vil	  systemet	  bli	  vesentlig	  billigere	  for	  dem	  som	  reiser	  inn	  i	  	  
	  	  området	  og	  blir	  en	  stund,	  mens	  de	  som	  kjører	  mange	  ganger	  inn	  og	  ut,	  vil	  oppleve	  at	  det	  blir	  dyrere.	  
	  	  Det	  utredes	  muligheter	  for	  sesongkort.	  
	  
Fra	  spørsmålsrunde	  i	  salen:	  
-‐	  Det	  er	  ikke	  bestemt	  om	  det	  blir	  helårsbom	  på	  Storåsen.	  Dette	  vil	  evt.	  berøre	  virksomheten	  på	  
Elgåsen.	  	  
-‐Dårlig	  vær	  og	  vanskelig	  fremkommelighet	  er	  vanlig	  i	  vårt	  område.	  
Det	  arbeides	  med	  en	  tavle	  som	  varsler	  trafikantene.	  	  
Storåsen	  får	  også	  etter	  hvert	  sin	  egen	  hjemmeside.	  Følg	  med.	  
-‐	  Bomvokteren	  blir	  boende	  på	  Storåsen	  og	  kan	  kontaktes.	  Tlf	  90038077.	  
På	  direkte	  spørsmål	  om	  kolonnekjøring	  i	  uvær,	  mente	  han	  at	  det	  var	  uforutsigbart	  og	  vanskelig,	  men	  
at	  ambisjonen	  var	  å	  holde	  veien	  åpen	  og	  farbar.	  
	  



Vinterbrøyting	  av	  småveier	  
Alle	  hytteiere	  har	  	  nettopp	  fått	  tilsendt	  et	  brev	  fra	  Pihl	  der	  det	  orienteres	  om	  resultat	  av	  sommerens	  
spørreundersøkelse	  .	  
	  I	  samme	  brev	  redegjøres	  det	  for	  opplegg	  rundt	  brøyting	  	  i	  de	  områder	  der	  flertallet	  har	  takket	  ja.	  
	  
Fra	  spørsmål/kommentarrunde	  i	  salen:	  
-‐	  Bomvokteren	  opplyser	  at	  oppkjøring	  med	  scooter	  på	  ubrøytede	  veier	  opprettholdes.	  
-‐	  Flere	  i	  salen	  mente	  at	  det	  var	  uheldig	  at	  spørreundersøkelsen	  var	  sendt	  ut	  i	  ferietiden,	  at	  	  
	  	  spørsmålene	  kunne	  misforstås	  og	  at	  svarene	  falt	  svært	  uheldig	  ut	  for	  enkelte.	  
	  	  Noen	  ønsket	  en	  ny	  runde.	  
-‐	  Det	  ble	  understreket	  at	  alle	  som	  vil	  ha	  brøyting,	  må	  ta	  direktekontakt	  med	  Storåsen,	  selv	  om	  de	  har	  	  
	  	  svart	  positivt	  i	  undersøkelsen.	  Bestillingen	  registreres	  på	  mail	  ellen.storasen@gmail.com	  eller	  på	  
	  	  SMS	  97	  11139	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  900	  38077	  
	  
-‐	  Det	  ble	  uttrykt	  ønske	  om	  snuplass	  der	  veien	  stanser	  på	  toppen	  av	  Elgåsen.	  
-‐	  Oppfordring	  til	  Pihl	  A/S:	  Skaff	  e-‐postadresser	  til	  alle	  hytteeiere	  i	  tillegg	  til	  hjemmeadressen.	  
	  
	  

REFERAT	  FRA	  	  ÅRSMØTE	  I	  ELGÅSEN,	  AKSJØEN	  OG	  KUÅSEN	  VEL	  
LØRDAG	  14.09.13	  
	  
1.	  Godkjenning	  av	  innkalling	  og	  saksliste.	  
	  	  	  	  Styret	  i	  EAK	  hadde	  besluttet	  å	  sende	  ut	  sakspapirer	  som	  en	  del	  av	  Birkebeiner’n	  juni	  2013.	  
	  	  	  	  Dette	  for	  å	  spare	  portoutgifter.	  
	  	  	  	  To	  representanter	  i	  salen	  kritiserte	  dette	  sterkt	  og	  ønsket	  samtidig	  at	  valgkomitèens	  innstilling	  til	  
	  	  	  	  styreverv	  og	  innkomne	  saker	  skulle	  ligge	  ved	  en	  innkalling.	  
	  	  	  	  Etter	  forslag	  fra	  en	  annen	  fremmøtt	  ble	  likevel	  innkalling	  og	  sakliste	  godkjent.	  
	  
2.	  Konstituering.	  
	  	  	  	  Møteleder	  Reiel	  Nybø	  
	  	  	  	  Sekretær	  Kristin	  Helland	  
	  	  	  	  Underskrivere	  av	  protokoll:	  Tone	  Mikkelsen	  (Tone.Mikkelsen@bi.no)	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Børre	  Heggenhaugen	  	  (hegenhau@online.no)	  
	  
3.	  Årsberetning	  ble	  gjengitt	  og	  godkjent.	  Erik	  Helli	  fikk	  varm	  applaus	  for	  sitt	  arbeid	  med	  	  
	  	  	  medlemsbladet	  Birkebeiner’n	  og	  vellets	  hjemmeside.	  

4.	  Regnskap	  ble	  gjennomgått	  og	  godkjent.	  Likeså	  revisors	  beretning.	  
	  
5.	  	  I	  forbindelse	  med	  budsjettet	  kunne	  møteleder	  opplyse	  at	  styret	  ønsker	  å	  opprettholde	  	  
	  	  	  	  kontingenten	  på	  250,-‐	  for	  2014,	  men	  at	  det	  er	  opp	  til	  nytt	  styre	  å	  ta	  dette	  opp	  som	  sak	  på	  neste	  
	  	  	  	  årsmøte.	  Dette	  fikk	  årsmøtets	  tilslutning.	  
	  



6.	  Innkomne	  saker.	  
	  	  	  Hytteeier	  Kristian	  Flaten	  hadde	  fremmet	  følgende	  forslag	  til	  endring	  i	  vedtektenes	  §	  8:	  
	  
	  	  	  «	  Et	  medlem	  av	  hytteeiers	  familie	  kan	  etter	  skriftlig	  fullmakt	  fra	  hytteeier	  fungere	  som	  hytteeiers	  	  
	  	  	  representant	  og	  inneha	  tillitsverv,	  herunder	  styreverv	  i	  EAK.	  
	  	  	  Fullmakten	  gjelder	  til	  opphør	  varsles	  skriftlig	  av	  hytteeier.	  
	  	  	  Den	  som	  etter	  fullmakt	  representerer	  hytteeier,	  overtar	  hytteeiers	  stemmerett	  og	  ansvar	  for	  
	  	  	  dokumentasjon	  i	  hht	  §8.	  
	  	  	  Familiemedlemmer	  forstås	  i	  denne	  sammenheng	  som	  slektninger	  og	  inngifte	  i	  nærmeste	  familie».	  
	  
	  	  Forslaget	  var	  	  godt	  begrunnet	  i	  henvendelsen	  og	  fikk	  årsmøtets	  tilslutning.	  	  
	  	  §	  8	  i	  vedtektene	  for	  EAK	  utvides	  med	  teksten	  gjengitt	  ovenfor.	  
	  
7.	  Valg	  av	  ny	  styreleder:	  
	  	  	  	  Knut	  Bjarne	  Tajet	  ble	  valgt	  ved	  akklamasjon.	  

8.	  Valg	  av	  styrerepresentant	  fra	  Kuåsen:	  Aksel	  Ruud	  var	  villig	  til	  å	  fortsette	  i	  styret.	  
	  	  	  	  Valg	  av	  styrerepresentant	  fra	  Aksjøen:	  Vidar	  Sølvsberg	  var	  villig	  til	  å	  fortsette	  i	  styret.	  
	  	  	  	  Valg	  av	  styrerepresentant	  fra	  Elgåsen:	  Etter	  benkeforslag	  ble	  Tore	  Sæther	  valgt.	  
	  
9.	  Valg	  av	  vararepresentanter:	  	  Kuåsen	  	  -‐	  	  Reiel	  Nybø	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Aksjøen	  –	  Inge	  Olav	  Rosenberg	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Elgåsen	  –	  Erik	  Helli	  
	  
10.	  Valg	  av	  revisor	  –	  Jo	  H.	  Lunde	  (jo.lunde@e-‐revisjon.no)	  
	  
11.	  Valg	  av	  valgkomitè:	  Kuåsen	  –	  Gunnar	  Brobakken	  (gunnar.brobakken@gjovik.online.no,	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  tlf:	  90694830)	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Aksjøen	  –	  Solveig	  Nor	  ,	  	  Rovenvn.	  289	  1900	  Fetsund	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Elgåsen	  –	  Aage	  Skaugen	  (aaskauge@online.no)	  
	  
	  
	  
Årsmøtet	  ble	  avsluttet	  med	  blomsteroverrekkelse	  til	  avtroppende	  leder	  Reiel	  Nybø	  og	  
«oppmunteringssjokolade»	  til	  påtroppende	  leder	  Knut	  Bjarne	  Tajet,	  samt	  bomvokter	  
Trond	  Sverre	  Hagen.	  Den	  nye	  lederen	  inviterte	  forsamlingen	  til	  samarbeid	  i	  velområdet.	  
	  

Gledelig	  mange	  tok	  imot	  velforeningens	  tilbud	  om	  kaffe	  og	  fersk	  kringle	  i	  Rustads	  hyggelige	  stuer	  .	  	  
	  
	  
	  
Lillehammer	  15.09.13	  
Kristin	  Helland	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

	  


